

雲彩慈善高爾夫球賽2021

比賽日期：2021年7月29日〔星期四〕

比賽地點：粉嶺香港哥爾夫球會EDEN Course

賽事流程：

0700-0800 各參賽者到達球會登記及大會享用健康早餐

0800-0815 開球儀式及大合照

0815-0830 各參賽者安排上Golf Carts

0830-1330 球賽開始

1330-1500 大會於球會1樓餐廳提供自助午餐，並舉行頒獎禮及幸運抽獎

比賽形式：18比桿賽

賽制：新新貝利亞

發球台：男球員 - 白 T 發球台、女球員 - 紅 T 發球台

三桿洞慈善挑戰賽：

參加者於第17洞捐出港幣\$100或以上的善款並成功發球哥果嶺上，便可獲得TaylorMade 精美高爾夫球一筒。

計分卡：

請各位參加者都必須填寫計分卡並在計分卡上簽名作實。參加者需要在每洞總桿填上桿數，不要填+1、+2、-1等並在比賽完畢時把計分卡交給工作人員。

停車場收費：

0-1 hour :HK\$15

1-2 hour :HK\$30

2-6 hour :HK\$100

隨後每一小時HK\$30

雲彩慈善高爾夫球賽2021

各參賽者注意事項:

1. 參賽者必須在取球車時準備有效的香港駕駛執照，否則不能駕駛球車。並於7月25日前提供駕駛執照號碼whatapp到

雲彩行動 94092574

Oscar Leung 91339326

2. 參賽者均需要在當日早上08:00穿著雲彩行動提供的球衣拍攝團體照。「雲彩行動」保留最終權利使用這些照片作為推廣及宣傳用途。

3. 如當天於發球前懸掛八號風球/黑色暴雨警告/閃電/或任何不可預見的危險時，賽事將會取消。大會在球賽當日早上0600於雲彩行動網站通知有關事宜，www.slining.org，如開球後發生以上所述之天氣情況，賽事將不會改期。

4. 參賽者須考慮安排足夠的個人意外、高爾夫球及第三者責任保險。「雲彩行動」不會就參賽人士在參與是次活動過程中所引致的任何損失、毀壞、受傷、第三者責任等，作出任何賠償或負上任何法律責任。

報名費不包括個人意外保險。建議參加者自行購買個人保險。

5. 如有任何爭議，「雲彩行動」保留最終決定權。

Silver Lining Charity Golf Tournament 2021

Tournament Day : 29 July 2021 Thursday

Venues : The Hong Kong Golf Club EDEN Course

Schedule:

0700-0800 Registration at club and have breakfast (provided)

0800-0815 Kick-off ceremony and group photo

0815-0830 Get on Golf Carts

0830-1330 Tournament

1330-1500 Buffet lunch in the restaurant (first floor of the club)

Award ceremony & lucky draw

Golf format and System:

18 stroke and New New Peoria

Tee:

Male Player-White Tee, Female Player-Red Tee

Par-3 Charity Challenge:

Participants donating HK\$100 or more on the 17th hole and successfully serving on the Green will get a barrel of TaylorMade exquisite golf.

Score card:

All participants must fill in the scorecard and sign on the scorecard for confirmation.

Participants need to fill in the total number of strokes in each hole (DO NOT fill in +1, +2, -1... etc.) Please give the score card to the staff at the end of the game.

Parking fee:

0-1 hour : HK\$15

1-2 hour : HK\$30

2-6 hour : HK\$100 and HK\$30 for each hour afterwards.

Silver Lining Charity Golf Tournament 2021

Reminders and notes:

1. Please show your valid Hong Kong Driver License when picking up the golf cart, otherwise you would not be able to drive the golf cart. Please WhatsApp the driver's license number to Silver Lining 94092574 and Oscar 91339326 BEFORE 25th July.
2. Participants are required to wear the jersey provided by Silver Lining to take group photos at 08:00 in the morning of the day. "Silver Lining" reserves the final right to use these photos for future promotion.
3. If the No. 8 typhoon signal/black rainstorm warning/lightning or any other unforeseen danger is hoisted before the serve, the tournament will be cancelled. The Assembly will notify and update the relevant information on the Silver Lining official website (www.slining.org) at 6:00 in the morning on that day. If weather conditions occur mentioned above occur after the serve, the tournament would not be rescheduled another day.
4. Participants must consider buying personal insurance of accident, golf and third party liability insurance. "Silver Lining" will not make any compensation or bear any legal liability for any loss, damage, injury, third party liability, etc. incurred by participants in the course of participating in this event. The registration fee for this tournament does not include personal accident insurance. Participants are advised to purchase personal insurance by themselves.
5. In case of any disputes, "Silver Lining" reserves the right of final decision.